
PROTOKOLL 
2022-04-12 

 

Möte IF Vikens Ungdomssektion 
 

Plats:   Vikenborg 
Tid:   18.30 
 
Närvarande:  Maria Lindberg Engberg (ML) F08/sammankallande 

Anders Klässbo  (AK) F11-12 
   Magnus Sahlin   (MS) P08 

Sarah Johansson  (SJ) P10 
    
Anmäld frånvaro: Anna Ödman   (AÖ) P12 

Louise Hero   (LH) F11-12 
Rudi Martinsen  (RM) P07/F09/Bollkul15/MV 

 
Delges:   De närvarande 
  

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas 
 

2. Val av sekreterare 
AK utses till mötets sekreterare 
 

3. Dagordningen fastställs 
 

4. Föregående protokoll godkännes 
 

5. Bollkallar 
P11,P12, F11-F12 ska vara bollkallar på A-lagens matcher. Ledare för respektive lag 
tar kontakt med kansliet. ML kontaktar kansliet. AÖ kontaktar P11. 
 

6. Klassfotboll 
Annons ute i PD. Åke kan hjälpa till. PD kommer ställa upp tält. Medaljer beställda 
från pokalhuset. IF viken kläder kommer kunna provas på plats. Spelschema behöver 
göras. Styrelsen får gärna sälja lotter. 
 

7. Domare och bokning 
Vecka 17 utbildning för F08/P08. Domarutbildning 9mot9 behöver hållas av Dff. 
Kansliet ska boka domare enligt styrelsen. 
 

8. Status lagen 
P07 nere på 7 killar. Ska låna från IFK och P08 under säsongen, spelar i Värmland 
P10 har fått avslag på att spela i Värmland. Tappat några spelare. 
 
 



RM skickar ut ett mail och kollar läget i lagen 
 

9. Spelformsutbildning 
Väldigt viktigt, men nedprioriterat och tas upp längre fram.  
 

10. Lilla vikendagen 
2 Juli kommer det vara jubileumsmatch. Passa på då? ML kontaktar herrsektionen 
 

11. Möte F06/07 
2 möten genomfört och ett förslag har tagits fram. Vi inväntar återkoppling från 
ledarna för laget. 
 

12. Sponsring 

LH och AÖ har kontakt med några företag som ev vill sponsra ungdom. LH och 

AÖ kollar ifall de vill sponsra med nya bollar till Klassfotboll 
 

13. 9 mot 9 mål 
Kommunen vill inte köpa mål. Föreningen köper in mål? Frågan lyfts med styrelsen 
av ML 
 

14. Arvode fotbollsutvecklare 
Viktigt att pengarna hamnar på rätt ställe. MS undersöker saken  
 

15. Policy 
Inväntar återkoppling från styrelsen 
 

16. Parafotboll 
RM har varit i kontakt med Josefin. De kommer kunna söka bidrag från kommunen. 
Material och tider är ett frågetecken. Ligger detta under ungdomssektionen? ML 
frågar styrelsen 

 
17. Nästa möte.  

Tisdag 10:e Maj 18:30 
 

18. Övriga frågor 
- Planer och tider. Ingen träning på Örnäsvallen, kanske Karlberg och kamratgården? 
- Träning/match under fasta? Policy kring detta? 
- AK sammanställer och ML skickar ut kring kläder. 

- Ungdomsspelare i Viken går in gratis på A-lagens seriematcher. Spelare över 15 

år får gratisbiljett att visa upp. Hämtas på kansliet. Spelare tom 15 år behöver 

ingen biljett. 
 
 

19. Mötets avslutande 
Mötet avslutas 
 

 



 
 
 
 
 
Vid protokollet      
 
 
Anders Klässbo     Maria Lindberg Engberg   
Sekreterare      Sammankallande 
 
 


